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Geacht College,  
 
Sinds 2004 zijn er de nodige disputen en juridische procedures lopend over de huisvesting van de 
Horsthoek. Inhoudelijk gezien willen we hier niet nader op ingaan. Daarvoor verwijzen we graag naar 
het volledige dossier over de Horsthoek bij de gemeente. 
 
De laatste maanden is er periodiek contact geweest tussen een initiatief- en vertegenwoordigende 
groep van de ouders van de Horsthoek en de gemeente inzake doordecentralisatie. Stichting Proo is 
daarbij veelal betrokken geweest middels vertegenwoordiging vanuit het College van Bestuur. 
Uitgangspunt is voortdurend geweest duidelijkheid te verkrijgen over een structurele huisvestingspositie 
voor de Horsthoek op de huidige locatie. 
 
Voor stichting Proo geldt het volgende: 
 
1. Het bestuur van stichting Proo heeft, namens de gemeente, een opdracht tot zich genomen zorg 

te dragen voor de continuïteit van het openbaar onderwijs. Continuïteit zowel financieel, 
kwalitatief onderwijskundig, qua identiteit als in goed werkgeverschap. 

2. De ouders van de Horsthoek hebben in grote meerderheid (70%) bij ouderenquête twee jaar 
geleden aangegeven niet mee te gaan bij een eventuele verhuizing naar de MFA de Heerd. 

3. Recent overleg met de MR en de initiatiefgroep (26 juni jl.) heeft bevestigd dat de grootste groep 
ouders niet hun kinderen naar de MFA de Heerd zal sturen bij een eventuele gedwongen 
verhuizing van de Horsthoek door de gemeente. Men kiest dan voor een andere openbare school 
(Spreng, Jena) in Heerde, in Epe (Hogeweerd, Nieuwe Wisselse, Bongerd) of eventueel 
bijzonder onderwijs. Daarmee verdwijnt er voor Heerde een openbare school in/om de dorpskern. 

 



   
 

 

4. In de MFA de Heerd was oorspronkelijk obs de Parkschool gehuisvest. Deze openbare school is 
in een later stadium gefuseerd met de Spreng omdat de school onvoldoende bestaansrecht had 
op de locatie MFA de Heerd. Bij gedwongen verhuizing van de Horsthoek naar de MFA de Heerd 
voorziet stichting Proo voor de Horsthoek hetzelfde lot. 

 
Bovenstaande is niet volledig als overzicht, maar geeft de kern van de huidige problematiek sterk weer. 
 
o In de dorpskern Heerde zijn er nu nog twee openbare scholen. De Horsthoek heeft in de 

prognose een stabiel aantal van circa 75 leerlingen. De verwachting is dat met duidelijkheid over 
de positie van de Horsthoek er een openbare basisschool kan zijn voor circa 100 tot 120 
leerlingen op de huidige locatie.  

o De MFA biedt qua indeling geen heldere positionering voor een openbare school naast de twee 
andere christelijke scholen. 

o De beide andere christelijke scholen maken momenteel goed gebruik van ook de overige 
huisvestingsruimte in de MFA. Dat kan wat ons betreft zeker zo blijven. 

 
Samengevat willen wij stellen dat bij verhuizing naar de MFA de Heerd sluiting van de Horsthoek 
vanwege een te gering leerlingenaantal op korte termijn actueel is. Dat zou betekenen dat er nog 
slechts één openbare school (obs de Spreng) resteert in c.q. rondom de dorpskern. Dat is zeer 
onwenselijk.  
 
Wij zijn ervan overtuigd in het kader van doordecentralisatie een goede oplossing gevonden te hebben 
in het behoud van de openbare school de Horsthoek op de huidige locatie. Hiermee wordt een reeds 
jarenlang lopend conflict gesloten. Een oplossing die voor alle partijen (gemeente, ouders, de pc 
scholen in de MFA de Heerd) gunstig uitpakt, en zorgt voor behoud van openbaar onderwijs in zowel 
Heerde als in de directe omgeving van Heerde. 
 
Het College van Bestuur van stichting Proo c.q. de Aurora OnderwijsGroep staat positief in de 
doordecentralisatie-overeenkomst zoals besproken tussen uw adviseur de heer Klostermann en onze 
adviseur de heer Janssen. Wij willen deze na een positief besluit binnen uw College met spoed voor 
goedkeuring voordragen aan onze Raad van Toezicht. Na een goedkeuringsbesluit van de Raad van 
Toezicht verzoeken wij u dan wellicht de procedure richting gemeenteraad in werking stellen.  
 
Vanzelfsprekend zijn wij bereid bovenstaande toe te lichten. 
 
Wij vernemen graag een positief besluit van u. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
H.A. Vaatstra en B.J.R. Redder 
College van Bestuur  


